
Protokół Nr X/2011 

z X Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 26 października 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godziny 10:00 do godziny 14:30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
4. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
5. Pan Andrzej Popławski- Radca Prawny
6. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych
7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
8. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Mieszkańcy wsi Kołaków i Ostrówek
11. Media

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed X sesją 

Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r..

6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka za 

pierwsze półrocze 2011 roku.

7. Informacja z wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za I półrocze 

2011 r.

8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.



9. Podjęcie uchw ał:
a) W sprawie złożenia odpowiedzi na skargę Wojewody Mazowieckiego do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Rady 
Gminy Dąbrówka z dnia 28 kwietnia 2011 roku nr YI/35/2011 w sprawie 
ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 
prowadzone przez Gminę Dąbrówka oraz upoważnienia Przewodniczącej 
Rady Gminy Dąbrówka do jej podpisania i ustanowienia pełnomocnictwa do 
reprezentowania Rady Gminy w postępowaniu sądowoadministracyjnym

b) W sprawie zawiadomienia o przekazaniu podań mieszkańców wsi Guzowatka, 
gmina Dąbrówka dotyczących w szczególności lokalizacji przystanku 
autobusowego przy drodze powiatowej nr 2007 we wsi Guzowatka do 
rozpatrzenia Zarządowi Powiatu Wołomińskiego.

c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/223/2010 Rady Gminy Dąbrówka z 
dnia 16 lutego 2010r. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 
stanowiącej własność Skarbu Państwa przez Gminę Dąbrówka

d) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuligów.
e) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ślężany
f) W sprawie wyboru ławników na kadencję 2012 -  2015.
g) W sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 

grudnia 2010r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka.

h) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

10. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem ww.

porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek bez zmian w głosowaniu jawnym

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych

Przebieg obrad

Ad, 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady X Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. 

Powitała wszystkich zebranych oraz poinformowała, że w dzisiejszych obradach zgodnie z 

listą obecności uczestniczy 10 na 14 Radnych, czyli wymagane quorum.



Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek, który w głosowaniu jawnym został wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Do protokołu z ostatnie sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.

Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie

Protokół Nr IX/2011 

z dnia 25 sierpnia 2011 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 5 Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku.

Ww. informację omówił Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy, która poinformowała, że 

przedmiotowa informacja została przedłożona również do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Ostrołęce. Mając powyższe na uwadze Skarbnik Gminy odczytała opinie RIO w sprawie 

przedstawionego materiału.

/Informacja z wykonania budżetu stanowi załącznik do protokołu/

Do przedstawionego materiału Radni Gminy Dąbrówka uwag nie zgłaszali.

Ad. 6 Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dąbrówka za pierwsze półrocze 2011 roku.

Ww. informację omówiła Skarbnik Gminy.

Do przedstawionego materiału Radni Gminy Dąbrówka uwag nie zgłaszali.

/Informacja stanowi załącznik do protokołu/.



Ad. 7 Informacja z wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za 

1 półrocze 2011 r.

Ww. informację przedstawiła Dyrektor Gminnego Centrum Kultury.

Do przedstawionego materiału Radni Gminy Dąbrówka uwag nie zgłaszali.

/Informacja stanowi załącznik do protokołu/.

Ad. 8 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że 

komisja odbyła posiedzenie w dniu 26 września 2011 r. Tematem posiedzenia było: Kontrola 

i ocena uzyskiwanych dochodów i ponoszonych wydatków dotyczących oczyszczalni 

ścieków i kanalizacji sanitarnej w gminie za 2010 rok.

Na ww. posiedzeniu Komisja nie podejmowała żadnych wniosków.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 30 sierpnia 201 lr. Tematem 

ww. posiedzenia komisji było zaproponowanie wniosków do Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego powiatu Wołomińskiego.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka 

poinformowała, że komisja odbyła 2 posiedzenia :

W dniu 30 września 201 lr. na którym omówiony został temat związany z przygotowaniem 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.

Na posiedzeniu w dniu 6 października 201 lr. komisja zajmowała się tematem związanym z 

dowożeniem uczniów i zapoznano się ze skargą Wojewody Mazowieckiego na stwierdzenie 

nieważności § 4 ust. 2 i 4 oraz § 5 ust. 2 uchwały Nr VI/35/2011 Rady Gminy Dąbrówka z 

dnia 28 kwietnia 2011 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Dąbrówka. Komisja uznała, że nie widzi 

żadnych nieprawidłowości w podjętej uchwale.

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy Dąbrówka 

poinformował, że komisja odbyła 2 posiedzenia:

W dniu 25 września 201 lr. tematem posiedzenia komisji było określenie wysokości udziału 

Gminy przy remoncie drogi Kuligów -  Stasiopole -  Czarnów. Komisja zaproponowała 

udział w wysokości 100.000,00 zł.

W dniu 21 października 2011 r. tematem posiedzenia komisji było omówienie zamian do 

uchwały budżetowej przygotowanej na obrady X sesję Rady Gminy.



Ad. 9 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie złożenia odpowiedzi na skargą Wojewody Mazowieckiego do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałą Rady Gminy 

Dąbrówka z dnia 28 kwietnia 201 lr. nr YI/35/2011 w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminą 

Dąbrówka oraz upoważnienia Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka do je j  

podpisania i ustanowienia pełnomocnika do reprezentowania Rady Gminy Dąbrówka 

w postępowaniu sądowo administracyjnym.

Nawiązując do powyższego projektu uchwały Wójt Gminy powiedział, że ww. uchwała była

przedłożona Wojewodzie na początku maja br., a zaskarżona została w dniu 23 września br.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodnicząca obrad.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/61/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

b) W sprawie zawiadomienia o przekazaniu podań mieszkańców wsi Guzowatka, gmina

Dąbrówka dotyczących w szczególności lokalizacji przystanku autobusowego przy 

drodze powiatowej nr 207 we wsi Guzowatka do rozpatrzenia Zarządowi Powiatu 

Wołomińskiego. ■

Przewodnicząca obrad poinformowała, że ww. projekt uchwały został przygotowany zgodnie

z ustaleniami podjętymi na poprzedniej sesji.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/62/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /10 głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/223/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
16 lutego 2010r. w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości stanowiącej 
własność Skarbu PaństM>a przez Gminę Dąbrówka.

Odnosząc się do przedmiotowego projektu uchwały Wójt Gminy poinformował, że została 
już podjęta przez Rade Gminy uchwała o przejęciu nieruchomości na której znajduje się 
budynek w którym mieścił się Posterunek Policji ale brak było zapisu na co zostanie on 
zaadaptowany. Stąd też wynikła konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały.
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/63/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /10 głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

d) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuligów.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 

spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 

wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem mieszkańców 

korzystających z przedmiotowej drogi. To samo dotyczy następnego projektu uchwały. 

W obu przypadkach są to drogi gminne.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/64/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /10 głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

e) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ślężan.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodnicząca obrad.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/65/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

f)  W sprawie wyboru ławników na kadencją 2012 -  2015.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka poinformowała, że zgodnie z 
pismami wiceprezesa Sadu Okręgowego Warszawa Praga, Rada Gminy powinna dokonać 
wyboru ławnika do Sądu Rejonowego dla Warszawy Pragi-Południe w liczbie 1 -  do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, (tu swoją kandydaturę zgłosiła Pani Anna 
Marianna Wiśniewska zam. Karpin), oraz dokonać wyboru 1 ławnika do Sądu Okręgowego 
Warszawa -  Praga (brak zgłoszonych kandydatur).
Ponadto zgodnie z wytycznymi kandydatura Pani Anny Marianny Wiśniewskiej została 
pozytywnie zaopiniowana przez zespół opiniujący. Ww. kandydatka nie figuruje również 
w policyjnych systemach informatycznych.

Przed przystąpieniem do wyborów powołano w głosowaniu jawnym komisję skrutacyjną w 
następującym składzie:

1. Pani Justyna Wątorska-Parzydło - przewodnicząca
2. Pan Aleksander Załęski - członek
3. Pan Józef Sobczak -członek

Po przeprowadzeniu tajnych wyborów, przewodnicząca obrad odczytała protokół ww. komisji 

stwierdzając, że w wyniku glosowania tajnego Pani Anna Marianna Wiśniewska otrzymała 

10 głosów ważnych „za” i została wybrana ławnikiem do Sądu Rejonowego dla Warszawy 

Pragi -  Południe na kadencję 2012-2015.

/Protokół ww. komisji stanowi załącznik do protokołu sesji/.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/66/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



g) W sprawie zmiany uchwały Nr 111/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 grudnia 

2010 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka.

Wójt Gminy poinformował, że w wykazie przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powinny zostać ujęte zadania których realizacja w roku 2011 jest niemożliwa tj.:

-  zagospodarowanie centrum Guzowatki - 90.000,00 zł

- adaptacja budynku gminnego -  60.000,00 zł

- zagospodarowanie centrum Dąbrówki -  150.000,00 zł

- rozbudowa Sali widowiskowej przy GCK -  317.860,00 zł

- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokołówek 200.000,00 zł ( złożono 

wniosek aplikacyjny o pozyskanie środków -  możliwość pozyskania dofinansowania 

30% całości zadania).

- rozbudowa Publicznego Gimnazjum wraz z halą sportową -  1.620.470,00 zł -  
przewidywana pozostałość planu wydatków niewykorzystanych w bieżącym roku. 
Nawiązując do wypowiedzi Wójta Skarbnik poinformowała, że Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na rok 2012 znajdą się zdania:
- informatyzacja urzędu gminy -  117.270,00 zł -  udział własny na realizacje projektu 
który ma być realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego w latach 2011 -  2014.
- zgodnie z dyspozycją realizatora projektu pn. Rozwój elektronicznej administracji w 
samorządach województwa mazowieckiego wspierającej niwelowanie w samorządach 
województwa mazowieckiego wspierającej niwelowanie dwudzielności potencjału 
województwa -  poprawa funkcjonowania jst woj. mazowieckiego tj. Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego na 2012 rok zostają zabezpieczone 
środki w wysokości 6.375,00 zł stanowiące udział własny gminy a także na realizację 
drugiego projektu pn. Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności województwa 
mazowieckiego poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu” 
zabezpiecza się udział własny w wysokości 10.155,00 zł.
(Objaśnienia stanowią załącznik do WPF Gminy Dąbrówka na lata 2011 -  2017). 

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/67/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 0  głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwala stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

h) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

Zmiany do przedmiotowej uchwały zostały omówione przez Skarbnika Gminy.
/Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały/.



Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr X/68/2011 

z dnia 26 października 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /10 głosami „za”

przy obecności 10 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad. 10 Podania do Rady Gminy.

Poniższe podania zostały odczytane i dotyczyły następujących spraw:

- Sołtys wsi Zaścienie -  o ujęcie w planie inwestycyjnym na 2012 r. projektu i budowy 

dalszego odcinka chodnika w miejscowości Zaścienie

Związek Ochotniczych Straży Pożarnych RP Zarząd Oddziału GminnegO w 

Dąbrówce w sprawie zwiększenia wysokości ekwiwalentu za udział a akcjach ratowniczo- 

gaśniczych na kwotę 12 zł za godzinę

- Ochotnicza Straż Pożarna w Dąbrówce o przyznanie wsparcia finansowego w 

kwocie 200.000 zł na zakup nowego średniego wozu bojowego z napędem na jedną oś.

- J H. i Hi K -  Ostrówek , R K i E M

Kołaków w sprawie zmiany ustawienia znaku drogowego -  zakaz zatrzymywania się.

W imieniu zainteresowanych glos zabrała p. E M prosząc o zmianę lokalizacji

przedmiotowego znaku.

Nawiązując do pisma jak również wypowiedzi p. Mi prac. Urzędu Gminy Tadeusz 

Stańczak poinformował, że zainteresowani otrzymają na piśmie odpowiedź na swoje 

wystąpienie. Pan Wójt odnosząc się do tego tematu powiedział, że został zgłoszony problem, 

że na drodze która jest drogą cztero metrową parkują samochody, utrudniając korzystanie z 

drogi innym użytkownikom. Wójt Gminy zaproponował zorganizowanie spotkania na 

miejscu i wypracowanie rozwiązanie zaistniałego problemu.

- Sołectwo Karolew -  o uwzględnienie w budżecie Gminy środków finansowych na 

budowę drogi od p. Mościckiego do Wszebor

- Sołectwo Małopole w sprawie nadania nazw ulic

- Sołectwo Józefów o zabezpieczenie środków pieniężnych na 2012 r. na ułożenie 

nawierzchni asfaltowej na ulicach Cichej i Spokojnej



- Mieszkańcy ulicy Wspólnej -  Lasków -  o ujęcie w budżecie na 2012 r. środków 

finansowych na położenie nawierzchni asfaltowej i przygotowanie odwodnienia

- Janusz Getka radny Gminy Dąbrówka o zabezpieczenie w budżecie gminy w 2012r. 

funduszy na budowę chodnika przy drodze gminnej Dąbrówka - Lasków

- Janusz Getka radny Gminy Dąbrówka o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2012 

r. funduszy z przeznaczeniem na pogłębienie i ustabilizowanie brzegu stawu

- Sołectwo Ślężany -  o zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2012 na 

dofinansowanie chodnika na ulicy Rybnej

- - o ograniczenie przejazdu samochodów 

ciężarowych o dużej masie całkowitej drogą gminna nieutwardzoną łącząca miejscowości 

Guzowatka i Łosie

- Sołectwo Dąbrówka -  o przedłużenie linii energetycznej na ul. Wesołej na odcinku 

100 m i założenie latami i ustawienie słupa i założeniu latarni na rogu ulic Brzozowej i 

Łąkowej

- Sołectwo Dąbrówka o przyznanie środków na budowę drogi asfaltowej prowadzącej 

do oczyszczalni ścieków

- Sołectwo Dąbrówka o przyznanie środków finansowych na wylanie nawierzchni 

asfaltowej na ulicy Sosnowej

- Sołectwo Dąbrówka o przyznanie środków pieniężnych na wylanie nawierzchni 

asfaltowej na ulicy Krótkiej

- Sołectwo Dąbrówka o zbudowanie kładki przy moście znajdującym, si e koło posesji 

p. Rzępołucha

- Sołectwo Dąbrówka o udrożnienie przepustu znajdującego się pod mostem w 

Dąbrówce

- ul. .Serocka wyznaczenie służebności drogi koniecznej zgodnie 

z planem zagospodarowania przestrzennego.

- - o wprowadzenie do realizacji w 2012 r. z budżetu 

Gminy poprawę stanu technicznego drogi Guzowatka -  ŁOPSIE.

- Piotr Kostrzewa -  Radny Gminy Dąbrówka o umieszczenie w projekcie budżetu 

Gminy na 2012 rok wykonanie na drodze gminnej 54 i 55 następujących prac:

1. naprawa mostku

2. utwardzenie nawierzchni drogi

3. remont wjazdów na drogę powiatową



- Aleksander Załęski Radny Gminy Dąbrówka i mieszkańcy Kuligowa

0 uwzględnienie w budżecie gminy na 2012 r. następujących inwestycji:

- budowa kanalizacji sanitarnej

- remont budynku OSP z urządzeniem w nim świetlicy

- kontynuacja budowy chodników przy drogach powiatowych

- instalacja oświetlenia na ulicy Radzymińskiej

- podwyższenie ul. Serockiej z instalacją przepustu

- Rada Sołecka wsi Karpin -  wykonanie nakładki asfaltowej na drodze 29

- Rada Sołecka wsi Karpin -  naprawa chodnika przy drodze powiatowej na odcinku 

Karpin Dąbrówka

- Rada Solecka wsi Karpin -  instalacja dodatkowej lampy ulicznej na nowo powstałej

linii

- Mieszkańcy sołectwa Małopole o ułożenie chodnika w Małopolu od skrzyżowania w 

kierunku Karpina

- Mieszkańcy sołectwa Małopole -  ułożenie chodnika z Małopola w kierunku 

Dąbrówki

- Sołectwo Ostrówek - założenie oświetlenia ulicznego wzdłuż ulic o planowanych 

nazwach Leśna i Dębowa

- Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Ślężanach o zarezerwowanie środków 

finansowych w budżecie gminy na rok 2012 w wysokości 60.000,00 zł w celu rozbudowy 

garażu.

- Rada Pedagogiczna, Rada Rodziców i Samorządu Uczniowskiego Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Guzowatce w sprawie nadania imienia szkole

Odnosząc się do odczytanych podań Wójt Gminy stwierdził, że część spraw powinna zostać 

załatwiona przez podległych mu pracowników. Ponieważ podania były kierowane do również 

do Rady Gminy musiały zostać odczytane na sesji. Większość podań dotyczy wniosków

1 postulatów do projektu budżetu na 2012 rok będą one rozpatrywane przy jego 

opracowywaniu. Jednak nie wszystkie będą mogły być uwzględnione ponieważ w pierwszej 

kolejności powinny zostać ujęte zadania rozpoczęte w bieżącym roku.

Podania wymagające zaopiniowanie przez komisje Rady Gminy Dąbrówka zostaną 

przekazane do rozpatrzenia zgodnie z ich kompetencją.



Ad. 11 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Bałdyga Hanna prosiła o zamontowanie 3 lamp na nowo wybudowanej linii 

energetycznej. I otrzymała odpowiedź ,że założenie tych lamp będzie możliwe dopiero w 

drugiej połowie 2012r.

Wójt Gminy nawiązując do wypowiedzi przedmówczyni poinformował, że lampy są 

montowane sukcesywnie zgodnie ze zgłoszeniem.

Pan Król Henryk podziękował za przedłużenie linii autokaru szkolnego i prosił o 

założenie 1 lampy ulicznej.

Pan Ruciński Jacek -  poruszył temat związany z budową chodnika w Józefowie ( 

budowa chodnika została zakończona na słupie). Zwrócił się z prośbą o wystąpienie do 

Zarządu Dróg Powiatowych o ustawienie barier ochronnych przy kanale A.

Pan Augustyniak Sylwester prosił o wyrównanie drogi przy przystanku autobusowym.

Pani.Paciorek Leokadia podziękowała za utwardzenie drogi przez wieś. Prosiła o 

naprawę 2 przepustów .

Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka przekazała informację, że w 

dniu 17.11.201 lr. o godz. 15.00 w budynku Urzędy Gminy Dąbrówka odbędzie się spotkanie 

z sołtysami.

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła analizę złożonych oświadczeń 

majątkowych. Oświadczenia zostały złożone w terminie i nie zwierały znaczących 

nieprawidłowości.

Ad. 12 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady X sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji Przewodnicząca Rady Gminy

Ryszard Klusek

Protokołowała


